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         Szanowna Pani 
         Hanna Zdanowska 
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INTERPELACJA 

w sprawie naprawy nawierzchni ulicy Odyńca 

 

 

Otrzymałem od mieszkańców prośbę o interwencję w sprawie naprawy nawierzchni ulicy 
Odyńca na odcinku między Tetmajera a Kraszewskiego. Znajduje się tu kilka potężnych 
dziur uniemożliwiających korzystanie z drogi. 

Proszę o pilną naprawę nawierzchni.  

  
 
                     

            Robert Pawlak                     
                      Radny Rady Miejskiej       
                     w Łodzi                  
  


